
Generalforsamling i Musicaliber 19/0722. 
Dagsorden : 
 
Valg af dirigent. 
Marie Hahne. 
---------- 
Valg af 2 stemmetællere. 
Julie Pedersen og Tia Westermann. 
---------- 
Formandsberetning. 
Hårdt år, men er kommet godt i mål på trods af aflysning. 
 
KLUMP og bestyrelse får ros for at ville foreningen, trods corona. 
 
Lavt billetsalg, muligvis grundet corona. 
 
Der kommer en helt ny bestyrelse. Dette bliver spændende. 
 
Dette er godkendt fra fremmødte. 
---------- 
Kassereren fremlægger årsregnskab. 
Negativt tab af 54000. 
Intet offentligt tilskud fra kommunen. 
Det har hjulpet med tilbagebetaling fra den Rytmiske. 
 
Uventet regning fra All Shook Up på 17.000 
 
-54.000 ved regnskabsårets slutning. 
 
Der mangler et budget for at sende rekvisitter tilbage til Sjælland. Dette vil fremgå i næste 
budgetår. 
---------- 
Indkomne forslag. 
Forslag om at hæve kontingentet, midlertidigt, til 350kr. for at samle flere penge ind til 
foreningen efter det trængte år. 
Dette vedtages. 
 
Derudover stemmes der om fuldmagt til at bestyrelsen kan undersøge muligheder om 
donationer til foreningen og handle derefter. 
Dette vedtages. 
---------- 
Valg af 
- revisor: Lene Grønhøj. 
- bestyrelse 
- suppleanter 
Der er sket en tidligere fejl så alle er på valg i år. 
2x2 år. 
5x1 år. 



2xsupleant 1 år. 
 
Stiller op: 
Liv Grønhøj vil 2 år 
Laura Lauritsen vil 2 år 
Sine Sloth vil 1 år 
Kristian Svendsen vil 1 år 
Jonas Nielsen vil 1 år 
Heine Knudsen vil 1 år 
Jakob Hansen vil 1 år 
 
Josephine Hansen, 1 suppleant. 
Nanna Nilsson, 2 suppleant. 
 
Disse er automatisk valgt, da der ikke er stemmekamp. 
---------- 
Eventuelt. 
Der bør undersøges om det er muligt at få publikum til Footloose, til at melde sig som 
medlem på stedet. 
 
Lotteriet kan synliggøres mere on location og på hjemmeside/FB og at man skriver til 
gavegiverne om at nu er lotteriet startet. 
 
Der foreslås at man i baren går rundt og får serviceret publikum ud over køen til baren og 
lotteri. 
 
Der blev rost nogle andre opslag på FB, som efterspørges som ide til PR. 
 
Hermed afsluttes generalforsamling 2022. 
 


